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Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 
05 06 2019 

 
Datum: 05/06/2019  uur: 19.30 uur 
Locatie: Vergaderlokaal Sporthal   
Kenmerk: TSR_verslag_PB_2019 06 05 

 
Aanwezig: Leo De Houwer, Jan Van Otten, Fred Broeckx, Rita Beyens, Christoph Keulemans, Luc Vandecraen, 
Hannes Anaf, Geert Van Autenboer, Erik Smeets, Paul Embrechts, Ludo Van der Veken, Rob Lenaerts, Wilfried 
Sylverans  
Verontschuldigd:  Herman Van Deun, Kathleen Hermans, Michel Van de Wiel 
Afwezig:Vic Schuer 
 
 

1. Voorstelling nieuwe kandidaat 

 
Christoph Keulemans stelt zich voor als vervanger van Johnny Verachtert. Hij is 39 en is momenteel bestuurslid 

bij de badminton. 

 Sportraad keurt zijn kandidatuur goed. 

Er volgt een korte voorstellingsronde. 
 

2. Goedkeuring vorig verslag TSR_verslag_PB_2019 02 27 

 
Het verslag wordt goedgekeurd 
 

3. Statuten / erkenning / toelage TSR 

 
De SR moet nog door de gemeenteraad erkent worden. De namen worden mee opgenomen in de beslissing. Het 
gemeentedecreet maakt melding dat er max. 2/3 van de leden van hetzelfde geslacht mogen zijn. 
De SR bezorgt de sportdienst een nota waaruit blijkt dat ze actief zoeken naar vrouwelijke leden.  
In de huidige statuten staat dat de SR max uit 16 leden bestaat. Om dit in de toekomst te kunnen respecteren 
bezorgt de SR nog de effectieve samenstelling van de SR. 
 

4. Werkgroepen en afvaardigingen 

 

 Erkenning: Team Boxing Turnhout: Slechts 2 bestuursleden opgegeven en er moeten er 3 zijn volgens 
het reglement. De sportdienst geeft dit door aan de club, met de vraag of zij een derde bestuurslid 
kunnen opgeven. Nadien is de erkenning in orde. Ze komen niet in aanmerking voor de subsidie 
opstartende vereniging aangezien zij een afsplitsing zijn. 

 Niet clubgebonden sporters: 2 keer bij elkaar gekomen. Verslagen in bijlagen 

 Gecoro: weinig sportgerelateerd 

 Sportbeurs: reeds 2 keer bij elkaar gekomen. Zie verslag in bijlage. 
o Opmerkingen vanuit de sportraad: 

 Kunnen er volgende editie ook partners meedoen? Zoals Thomas More, SNS pas, 
Stedelijke handelsschool, …   Ludo pakt dit mee naar volgende vergadering. 

 Sportinfrastructuur: Gebruiksreglementen werden overlopen. Opmerkingen werden doorgegeven aan 
sportdienst. Erik Smeets maakt advies op. 
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 Sportcafé: nog niet apart bij elkaar geweest. In de werkgroep sportbeurs is dat wel even aan bod 
gekomen. Mei was te kort dag om nog iets kwalitatief te organiseren. De volgende wordt gepland in 
oktober. Er zijn al ideeën voor. 

 Kampioenenviering: het concept moet worden herbekeken. Vroeger 1 viering maar dat werd te veel volk 
en werd er opgesplitst in 2 vieringen. (feb en juni) Er zijn nog geen concrete ideeën voor een 
vernieuwing van het concept. 

 
 

5. Risicovechtsportplatform – Toelichting door Luc Vandecraen 

 
Dit is een platform voor risicovechtsporten. Het geeft een overzicht met het oog op kwalitatief en verantwoord 

sporten. Het ondersteund beginnende vechtsportclubs en garageclubs om aan te sluiten bij een van de 4 

federaties die met het RVSP samenwerken.  Dit zijn de Vlaamse Boksliga, Vlaamse Kickboks Muaythai en MMA 

Organisatie, Vlaamse Vechtsport Associatie en de Vlaamse Wushu federatie.  

In samenwerking met de VTS worden er tegenwoordig ook specifieke cursussen gegeven voor risicovechtsport 

initiators en trainers. 

Bijkomend wil het RVSP ook steden en gemeenten informeren over het risicovechtsport landschap. Dit door het 

aanbieden van tools zodat clubs kunnen worden gescreend op de goede werking. Het is dan aan de stad of 

gemeente om eventuele maatregelen te nemen. 

Luc wil graag vanuit de sportraad de rol van risicovechtsportcoördinator opnemen. Hij zou dan de brug zijn 

tussen de clubs en de sportdienst/stad. Eventueel ook regionaal.  Er wordt voorgesteld om dat op te pakken als 

Laure Aerts terug is, aangezien zij ook een achtergrond heeft in de vechtsporten.  

 
 

6. Schepenkwartier (HA) 

 

 Sporthal Technico: voor vzw Technico werd de exploitatie moeilijker.  Ze gaven aan dat ze eind juni 
2019 gingen stoppen. De volleybalclub verhuist volgend seizoen naar sporthal de Hoogt in Oud-
Turnhout. Er waren dan een paar mogelijkheden ifv het erfpacht. Ofwel openschrijven, maar dat zou dan 
een lange procedure zijn, ofwel erfpacht overdragen aan een andere vereniging. Lenig & gezwind was 
kandidaat . Op dit moment loopt dan ook de procedure via de notaris voor deze overdracht, zodat Lenig 
& Gezwind volgend seizoen daar kunnen starten. 
Dit heeft ook wat gevolgen voor de Sport- en handelsschool. Zij hadden veel uren in Technico en zullen 
nu uitwijken naar sporthal Diepvenneke. Dat was na constructief overleg tussen sportdienst en SHT de 
beste mogelijke piste. Er werd ook even gekeken naar sporthal De Hoogt, maar daar kon er geen 
langere termijn garantie gegeven worden. Uiteraard is dit een tijdelijke oplossing. De Stad streeft ernaar 
om de SHT volledig te kunnen onderbrengen in de nieuwe sporthal. 

 Waterheide: er is een klacht binnen gekomen bij de Raad van State. Op dit moment betekend dat geen 
vertraging in het dossier omdat we nog steeds in een voorbereidende fase zitten. Dat is werk dat 
sowieso moet gebeuren. 

 Schaatsbaan: de nodige vergunningen zijn in orde. Het financieel plaatje moet nog verder bekeken 
worden. Eind augustus is de huidige locatie niet meer beschikbaar. De vereniging is op zoek naar een 
alternatieve tijdelijke locatie maar vaak zijn daar ook vergunningseisen en procedures aan gekoppeld. 
We hopen dat de club samen met de stad alsnog een oplossing kan vinden. 

 Heilig Graf en Sport- en Handelsschool hebben beide subsidies binnen gehaald. 
 

7. Clubcontacten,  lopende dossiers, vragen en klachten (LA) 

 
 

 Aan bod gekomen tijdens schepenkwartier. 
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8. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

 
Uitnodigingen: 

- Kampioenenviering 14 juni. 
 
 
Terugkoppeling afvaardigingen op evenementen:  

- Geen afvaardigingen gemeld.  

 
Geert: KST baanverdeling is jaarlijks te bekijken samen met Optisport. Dit jaar is er ook weer een 
discussie ifv de uren van de zwemschool enerzijds en de uren van de zwemlessen van Optisport. De 
sportdienst (Niels) is betrokken bij de gesprekken. Er wordt een overleg gepland met Optisport, KST en 
de schepen van sport. Het zou leuk zijn als er een duurzame oplossing komt zodat er niet elk jaar een 
aanpassing moet gebeuren. 
 
Wilfried: Stavaza Raadsherenpark?  Komt op de volgende commissie (18/6) De sportraad kan 
uiteraard aansluiten op de vergadering. 
 
Paul: er zou ooit een sportcafé doorgegaan zijn rond kansengroepen? Peter kijkt na en zal de info voor 
zover die terug te vinden is doorsturen. 
 
Agendapunten volgende TSR 
Te bepalen 
 
 
 

 
Bijlagen: verslagen werkgroepen 
 
Einde vergadering: 22.00 uur  
 
Volgende vergadering: Woensdag 21 augustus 2019 om 19.30u + locatie nog te bepalen. 
 


